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Protokół Nr VI/19
z sesji Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się 27 marca 2019 roku.

(sala 211 Urzędu Miejskiego w Słupsku)
Początek sesji: godz. 9.00.

1. Sprawy regulaminowe.
(czas nagrania: 0:05:57 – 0:13:14)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła 6. w kadencji sesję Rady Miejskiej
w  Słupsku.  Przywitała  przybyłych  radnych,  a  w  imieniu  Wysokiej  Rady  powitała  Zastępców
Prezydenta Miasta: Martę Makuch i Marka Golińskiego i Skarbnik Miasta Annę Gajdę-Szewczuk.
Następnie powitała zaproszonych gości: Pana Leszka Gurskiego Komendanta Miejskiego Policji
w Słupsku i Pana Pawła Kądzielę Dyrektora PUP-u w Słupsku.
(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1  do  niniejszego  protokołu.  Lista  obecności
pracowników samorządowych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  Lista obecności
zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.)

Poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.
Stwierdziła,  że  w  sesji  uczestniczy  taka  liczba  radnych,  która  umożliwia  podejmowanie
prawomocnych decyzji.
Dodała, że funkcję  sekretarza podczas dzisiejszych obrad będzie pełnić radny Kamil Bierka.

Poinformowała ,  że  do przyjęcia  przez Radę jest  treść protokołu nr 5 z  sesji,  która odbyła się
27 lutego 2019 r. Protokół został radnym udostępniony w dniu 20 marca.
Stwierdziła, że do wymienionego protokołu nie wniesiono zastrzeżeń ani poprawek i w związku
z tym, zgodnie z § 33. ust. 4 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w Słupsku, protokół uważa się
za przyjęty.
Następnie  poinformowała,  że  zawiadomienie  o  terminie  sesji  wraz  z  porządkiem  obrad
i materiałami radni otrzymali 20 marca.
(Zawiadomienie  radnych,  pismo informujące  Prezydenta  Miasta  o  sesji  i  porządku obrad oraz
zaproszenie gości – pisma z dnia 20 marca 2019 r. znak: BRM-II.0002.3.2019 – stanowią załącznik
nr 4, 5 i 6 do niniejszego protokołu.
Zapytała, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek o zmianę porządku obrad?

Radny Łukasz Jaworski  zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad o wypowiedź Pani Ewy
Piekarskiej w sprawie opłat cmentarnych.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska powiedziała, że w sprawach regulaminowych
udzieli głosu Pani Piekarskiej, bez konieczności zmiany porządku.
Następnie stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku obradować będzie zgodnie porządkiem
obrad przesłanym w zawiadomieniu.
1. Sprawy regulaminowe.
2. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  pomocy  udzielonej  na  podstawie  Uchwały

Nr V/33/2011 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia  26 stycznia 2011 r. w sprawie szczegółowych
zasad,  sposobu  i  trybu  umarzania,  odraczania  lub  rozkładania  na  raty  cywilnoprawnych
należności pieniężnych Miasta Słupska i jednostek podległych oraz wskazania organów do tego
uprawnionych, za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2018 roku.

3. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej  w  Słupsku
podjętych na sesji w dniu 28 grudnia 2018 r. (wg stanu na dzień 7 marca 2019 r.).

4. Podjęcie uchwał:
1) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 6/7);
2) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 6/8);
3) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 6/9);
4) w sprawie  zmiany wieloletniej  prognozy finansowej  Miasta  Słupska  na  lata  2019-2033

(druk nr 6/10);



2

5) w sprawie planu podziału środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełno-
sprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrud-
nianiu osób niepełnosprawnych w 2019 roku (druk nr 6/1);

6) w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/336/16 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 31 sierpnia
2016 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komu-
nalnymi składanej przez właściciela nieruchomości zamieszkałej (druk nr 6/6);

7) w sprawie  przyjęcia Planu Zrównoważonego Rozwoju Publicznego Transportu Zbiorowego
na lata 2019-2030 dla Miasta Słupska i gmin, które zawarły z Miastem Słupsk porozumie-
nie w sprawie wspólnej organizacji transportu publicznego (druk nr 6/3);

8) w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr XXXII/380/16 Rady Miejskiej w Słup-
sku z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na terenie
miasta  Słupska  oraz  wysokości  stawek  opłat  za  postój  i  sposobu  ich  pobierania  (druk
nr 6/4);

9) w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/299/16 Rady Miejskiej  w Słupsku z dnia 25 maja
2016 r.  w sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego planu  zagospodarowania
przestrzennego „Na Wzgórzu” w Słupsku (druk nr 6/2);

10) w sprawie  zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej  w Słupsku z  dnia  28  listopada
2018 r. w sprawie powołania osobowego składu stałych komisji Rady Miejskiej w Słupsku
(druk nr 6/11).

5. Rozpatrzenie skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska (druk nr 6/12).
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Sprawy bieżące.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska zgodnie  z  wnioskiem  radnego  Łukasza
Jaworskiego poprosiła o zabranie głosu Panią Ewę Piekarską.
Przypomniała  również,  że w myśl  art.11b ust.1  ustawy z  dnia 8 marca 1990 r.  o  samorządzie
gminnym działalność organów gminy jest jawna. Jawność ta dotyczy między innymi występów
na  sesji  rady  gminy.  Dodała,  że  dzisiejsze  spotkanie  jest  transmitowane  i  utrwalane
oraz  rejestrowany  jest  obraz  i  dźwięk,  a  nagrania  są  udostępniane  w  Biuletynie  Informacji
Publicznej  i  na  stronie  internetowej.  W  związku  z  tym  wystąpienie  przed  Radą  wiąże  się
z wyrażeniem zgody na przetwarzanie danych. Zapytała Panią Piekarską czy wyraża taką zgodę
zgodę.

Pani  Ewa  Piekarska  reprezentantka  Międzyzakładowej  Komisji  NSZZ  Solidarność  Emerytów
i  Rencistów  przy  Zarządzie  Regionu  w  Słupsku  wyraziła  zgodę  na  przetwarzanie  danych
i ujawnienie wizerunku.
Następnie  zabrała  głos  w  sprawie  podwyżek  opłat  za  dalsze  użytkowanie  gruntu  pod  grobem
na cmentarzach komunalnych. 
Odczytała treść pisma - apelu skierowanego do Prezydent Miasta Słupska w tej sprawie.
(Pismo  Międzyzakładowej  Komisji  NSZZ  Solidarność  Emerytów  i  Rencistów  przy  Zarządzie
Regionu w Słupsku stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu).
Poprosiła radnych o poparcie tego apelu.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska podziękowała  za  wystąpienie  i  dodała,
że nie przewiduje dyskusji w tym temacie. 
Przypomniała, że to było wystąpienie na wniosek radnego Łukasza Jaworskiego.

Ad.pkt.2  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  pomocy  udzielonej  na  podstawie
Uchwały  Nr  V/33/2011  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia  26  stycznia  2011  r.
w  sprawie  szczegółowych  zasad,  sposobu  i  trybu  umarzania,  odraczania
lub rozkładania na raty cywilnoprawnych należności pieniężnych Miasta Słupska
i jednostek podległych oraz wskazania organów do tego uprawnionych, za okres
od 1 stycznia do 31 grudnia 2018 roku.

                   (nagranie: 0:13:15 – 0:19:58)
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(Ww. sprawozdanie stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska  poinformowała,  że  zgodnie  z  §  11  ust.  2
Uchwały  Nr  V/33/11,  Prezydent  Miasta  Słupska  przedłożył  Radzie  Miejskiej  sprawozdanie
z pomocy udzielonej na podstawie ww. uchwały. Sprawozdanie radni otrzymali 5 marca br.
Dodała, że Komisja Finansów na posiedzeniu 21 marca zapoznała się z tym sprawozdaniem i nie
zgłosiła żadnych uwag.
Zapytała, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś uwagi ?

W dyskusji wzięli udział: radny Bogusław Dobkowski, radna Anna Mrowińska.

Wyjaśnień udzieliła: Zastępca Prezydenta Miasta Słupska Marta Makuch 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała  przyjęcie  sprawozdania
pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (15)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Wojciech  Gajewski,
Bożena  Hołowienko,  Łukasz  Jaworski,  Małgorzata  Lenart,  Anna  Mrowińska,  Anna  Rożek,
Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Jacek  Szaran,  Aldona
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Bogusław  Dobkowski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Wojciech  Lewenstam,  Renata  Stec,  Paweł
Szewczyk, Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania większością głosów przyjęła sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska
z pomocy udzielonej na podstawie Uchwały Nr V/33/2011 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
26 stycznia 2011 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania
lub rozkładania na raty cywilnoprawnych należności pieniężnych Miasta Słupska i jednostek
podległych  oraz  wskazania  organów  do  tego  uprawnionych,  za  okres  od  1  stycznia
do 31 grudnia 2018 roku.

Ad  pkt  3.  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej
w Słupsku podjętych na sesji w dniu 28 grudnia 2018 roku (wg stanu na dzień
7 marca 2019 r.).

                    (nagranie:0:19:59 – 0:21:17)
(Ww. sprawozdanie stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska powiedziała,  że  sprawozdanie  przekazała
radnym  18  marca  br.  Zapytała,  czy  ktoś  chciałby  zabrać  głos  w  sprawie  przedstawionego
sprawozdania?

Stwierdziła,  że  nikt  z  radnych  się  nie  zgłosił,  więc  przypomniała,  że  zgodnie  z  §  29  ustęp  3
Regulaminu pracy Rady Miejskiej w Słupsku, Rada przyjmuje sprawozdanie w drodze głosowania.
Poddała sprawozdanie pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (18)
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Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Wojciech  Gajewski,
Bożena Hołowienko,  Łukasz Jaworski,  Ryszard Kruk,  Jan Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech
Lewenstam, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec,
Jacek Szaran, Adam Treder, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Szewczyk
BRAK GŁOSU (2)
Bogusław Dobkowski, Anna Mrowińska
NIEOBECNI (2)
Anna Rożek, Artur Wiszniewski

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
większością  głosów  przyjęła  sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  realizacji  uchwał
Rady Miejskiej w Słupsku podjętych na sesji w dniu 28 grudnia 2018 roku (wg stanu na dzień
7 marca 2019 r.).

Ad pkt 4. Podjęcie uchwał:
1) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 6/7)
   (nagranie: 0:21:18 – 0:25:53)
((Ww. projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 15 marca 2019 r.

Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk wniosła  autopoprawkę  do  projektu  uchwały
polegającą na  aktualizacji podstawy prawnej w zakresie  publikacji tekstów jednolitych ustawy
o samorządzie gminnym i ustawy o samorządzie powiatowym, a następnie  przedstawiła projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska  poinformowała, że Komisja Finansów oraz
Komisja Spraw Społecznych zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki Nr 11 i 12 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu?
Po  chwili  stwierdziła,  że  nikt  z  radnych  nie  zgłosił  się,  więc  poddała  projekt  uchwały  wraz
z autopoprawką pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że  Rada Miejska w Słupsku w
wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska
na 2019 rok.
(Uchwała Nr VI/79/19 w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok stanowi załącznik
Nr 13 do niniejszego protokołu).
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2) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 6/8)
    (nagranie: 0:25:54 – 0:28:33)
((Ww. projekt uchwały stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 15 marca 2019 r.

Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk wniosła  autopoprawkę  do  projektu  uchwały
polegającą na  aktualizacji podstawy prawnej w zakresie publikacji tekstów jednolitych ustawy
o samorządzie gminnym i ustawy o samorządzie powiatowym i przedstawiła projekt uchwały wraz
z uzasadnieniem. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  poinformowała,  że  Komisja  Finansów
oraz Komisja Edukacji zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki Nr 15 i 16 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu?
Po  chwili  stwierdziła,  że  nikt  z  radnych  nie  zgłosił  się,  więc  poddała  projekt  uchwały  wraz
z autopoprawką pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku  głosowania  jednogłośnie podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian  w budżecie  Miasta
Słupska na 2019 rok.
(Uchwała Nr VI/80/19 w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok stanowi załącznik
Nr 17 do niniejszego protokołu).

3) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 6/9)
    (nagranie: 0:28:33 – 0:36:47)
(Ww. projekt uchwały stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 15 marca 2019 r.

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk wniosła dwie autopoprawki do projektu uchwały
Pierwsza autopoprawka dotyczyła  aktualizacji  podstawy prawnej  w zakresie  publikacji  tekstów
jednolitych ustawy o samorządzie gminnym i ustawy o samorządzie powiatowym. 
Druga  autopoprawka  dotyczyła  wykreślenia  zadania  w  Dziale  921,  dotyczącego  modernizacji
budynku Filharmonii Symfonia Baltica, w kwocie 140.000 zł.
Następnie przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  poinformowała,  że  Komisja  Finansów
oraz Komisja Edukacji zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki Nr 19 i 20 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu?
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Głos w sprawie zabrał radny Paweł Szewczyk radny Jan Lange.
Wyjaśnień  udzieliła:  Zastępca Prezydenta  Miasta  Słupska Marta  Makuch oraz Skarbnik  Miasta
Słupska Anna Gajda Szewczuk.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  nie  ma  więcej  zgłoszeń
do dyskusji, wobec tego poddała projekt uchwały wraz z autopoprawkami pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Anna Rożek, Paweł Szewczyk
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania  większością  głosów podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian  w  budżecie
Miasta Słupska na 2019 rok.
(Uchwała Nr VI/81/19 w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok stanowi załącznik
Nr 21 do niniejszego protokołu).

4)  podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  Miasta   Słupska
na lata 2019-2033 (druk nr 6/10)

     (nagranie: 0:36:47 – 0:39:15)
(Ww. projekt uchwały stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 19 marca 2019 r.

Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk przedstawiła  projekt  uchwały  wraz
z uzasadnieniem.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  poinformowała,  że  Komisja  Finansów
zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu?

Głos w sprawie zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej radny Tadeusz Bobrowski.

Wyjaśnień udzieliła: Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  nie  ma  więcej  zgłoszeń
do dyskusji, wobec tego poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Aldona Żurawska
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Szewczyk
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku  głosowania  większością  głosów podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany  wieloletniej
prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2019-2033.
(Uchwała Nr VI/81/19 w sprawie  zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na lata
2019-2033. stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu).

5)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  planu  podziału  środków  z  Państwowego  Funduszu
Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  na  realizację  zadań  z  zakresu  rehabilitacji
zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych w 2019 roku.
(druk nr 6/1)

     (nagranie: 0:39:17 – 0:43:41)
(Ww. projekt uchwały stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 11 marca 2019 r.

Dyrektor  Wydziału  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Violetta  Karwalska wniosła  autopoprawkę
do projektu  uchwały polegającą na aktualizacji  podstawy prawnej  w zakresie  publikacji  tekstu
jednolitego ustawy o samorządzie powiatowym i przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnie-
niem . 
Poinformowała również, że Rada Społeczna Osób Niepełnosprawnych pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  poinformowała,  że  Komisja  Spraw
Społecznych zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu?
Po chwili stwierdziła, że nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, więc poddała projekt uchwały
wraz z autopoprawką pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  planu  podziału  środków
z  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  na  realizację  zadań
z zakresu rehabilitacji  zawodowej i  społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych
w 2019 roku. 
(Uchwała Nr VI/83/19 w sprawie planu podziału środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji
Osób  Niepełnosprawnych  na  realizację  zadań  z  zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i  społecznej
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oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych w 2019 roku stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego
protokołu).

6) podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/336/16 Rady Miejskiej w Słupsku
z  dnia  31  sierpnia  2016  r.  w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospo-
darowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właściciela  nieruchomości  zamie-
szkałej (druk nr 6/6)

    (nagranie: 0:43:42 – 0:48:32)
(Ww. projekt uchwały stanowi załącznik Nr 28 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 15 marca 2019 r.
Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska wniosła
autopoprawkę  do  projektu  uchwały  polegającą  na  aktualizacji  podstawy  prawnej  w  zakresie
publikacji tekstu jednolitego ustawy o  samorządzie gminnym oraz przedstawiła projekt uchwały
wraz z uzasadnieniem. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  poinformowała,  że  Komisja  Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 29 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu?
Po  chwili  stwierdziła,  że  nikt  z  radnych  nie  zgłosił  się  do  dyskusji,  dlatego  poddała  projekt
uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata
Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Skowroński
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku  głosowania  większością  głosów  podjęła  uchwałę  w  sprawie zmiany  uchwały
Nr XXIX/336/16  Rady  Miejskiej  w Słupsku z  dnia  31  sierpnia  2016 r.  w sprawie  wzoru
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez
właściciela nieruchomości zamieszkałej. 
(Uchwała  Nr  VI/84/19  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXIX/336/16  Rady  Miejskiej  w  Słupsku
z dnia 31 sierpnia 2016 r.  w sprawie wzoru deklaracji  o  wysokości  opłaty  za gospodarowanie
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości zamieszkałej stanowi załącznik
Nr 30 do niniejszego protokołu).

7)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Planu  Zrównoważonego  Rozwoju  Publicznego
Transportu  Zbiorowego  na  lata  2019-2030  dla  Miasta  Słupska  i  gmin,  które  zawarły
z Miastem Słupsk porozumienie w sprawie wspólnej organizacji transportu publicznego
(druk nr 6/3)
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     (nagranie: 0:48:33 – 1:11:17)
(Ww. projekt uchwały stanowi załącznik Nr 31 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 14 marca 2019 r.
Dodała,  że  w dniu  wczorajszym Prezydent  Miasta  Słupska  wniosła  autopoprawkę  do projektu
uchwały  polegającą  na  aktualizacji  podstawy prawnej  w  zakresie  publikacji  tekstu  jednolitego
ustawy o  samorządzie gminnym. 
(Autopoprawka - pismo z dnia 26 marca 2019 r. stanowi załącznik Nr 32 do niniejszego protokołu).

Dyrektor Wydziału Polityki Transportowej Robert Linkiewicz  przedstawił projekt uchwały wraz
z uzasadnieniem i autopoprawką.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  poinformowała,  że  Komisja  Gospodarki
Komunalnej oraz Komisja Spraw Społecznych zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załącznik Nr 33 i 34 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu?

W  dyskusji  wzięli  udział:   radny  Adam  Treder,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata
Chrzanowska,  radny Adam Treder, radny Jan Lange.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Tadeusz  Bobrowski zgłosił  wniosek do Prezydent  Miasta
o wycofanie tego projektu uchwały i uzupełnienie przez autora planu brakujących danych.
Poinformował,  że  w  przypadku  nie  wycofania  przez  Prezydenta  tego  projektu  zgłosi  wniosek
do Rady Miejskiej o negatywne głosowanie nad tym projektem. 

Dyskusję  kontynuowali: radna  Anna  Mrowińska,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata
Chrzanowska, radny Adam Treder, radny Bogusław Dobkowski, radny Paweł Szewczyk.

Wyjaśnień  udzielali: Dyrektor  Wydziału  Polityki  Transportowej  Robert  Linkiewicz,Zastępca
Prezydenta Miasta Słupska Marek Goliński.

Dyskusję kontynuowali: radny Adam Treder, radny Bogusław Dobkowski, radny Paweł Szewczyk.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Słupska  Marek Goliński poinformował,  że  wsłuchując  się  w głos
radnych zdecydował o wycofaniu tego projekt uchwały. 
Zaprosił  wszystkich  do  dalszych  konsultacji  i  poprosił  o  ścisłą  współpracę  nad  poprawieniem
przedłożonego dokumentu.

Radna Anna Mrowińska podziękowała za głos rozsądku, a przy okazji nadmieniła, iż radny Adam
Treder jest wieloletnim ekspertem w dziedzinie transportu, więc warto skorzystać z jego opinii.

Jako ostatni w dyskusji głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska w związku z wycofaniem przez Prezydenta
Miasta  z  porządku  obrad  sesji  projektu  uchwały w sprawie  przyjęcia  Planu  Zrównoważonego
Rozwoju Publicznego Transportu Zbiorowego na lata 2019-2030 dla Miasta Słupska i gmin, które
zawarły z Miastem Słupsk porozumienie w sprawie wspólnej organizacji transportu publicznego
poddała pod głosowanie wniosek o zmianę porządku w ww. zakresie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart,
Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Anna  Rożek,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,
Renata  Stec,  Jacek  Szaran,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Aldona  Żurawska
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Kazimierz Czyż
BRAK GŁOSU (1)
Mirosława Sagun-Lewandowska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
uwzględniła wniosek Prezydenta Miasta Słupska i w wyniku głosowania większością głosów
dokonała  zmiany  porządku  obrad  sesji  wykreślając  punkt  dotyczący  podjęcia  uchwały
w sprawie  przyjęcia Planu Zrównoważonego Rozwoju Publicznego Transportu Zbiorowego
na lata 2019-2030 dla Miasta Słupska i gmin, które zawarły z Miastem Słupsk porozumienie
w sprawie wspólnej organizacji transportu publicznego.

8) podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr XXXII/380/16 Rady
Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia  30  listopada  2016  r.  w  sprawie  ustalenia  strefy  płatnego
parkowania na terenie miasta Słupska oraz wysokości stawek opłat za postój i sposobu ich
pobierania  (druk nr 6/4)

      (nagranie: 1:11:18 – 1:13:08)
(Ww. projekt uchwały stanowi załącznik Nr 35 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 14 marca 2019 r. Dodała, że projekt uchwały jest zwykłą formalnością. 
Poinformowała,  że  do  projektu  uchwały  Dyrektor  Zarządu  Infrastruktury  Miejskiej  Jarosław
Borecki wniósł w imieniu Pani Prezydent autopoprawkę dotyczącą podstawy prawnej.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu?
Nikt  z  radnych się  nie  zgłosił,  więc  poddała projekt  uchwały pod głosowanie wraz  z  autopo-
prawką.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę  w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego
uchwały Nr XXXII/380/16 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie
ustalenia strefy płatnego parkowania na terenie miasta Słupska oraz wysokości stawek opłat
za postój i sposobu ich pobierania.
(Uchwała Nr VI/85/19 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr XXXII/380/16 Rady
Miejskiej w Słupsku z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na
terenie miasta Słupska oraz wysokości stawek opłat za postój i sposobu ich pobierania stanowi
załącznik Nr 36 do niniejszego protokołu).
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9) podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/299/16 Rady Miejskiej w Słupsku
z  dnia  25  maja  2016  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego „Na Wzgórzu”  w Słupsku  (druk nr 6/2)

    (nagranie: 1:13:13 – 1:33:58)
(Ww. projekt uchwały stanowi załącznik Nr 37 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 14 marca 2019 r. Był przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Komunalnej, która
zaopiniowała go pozytywnie z wnioskiem do Prezydenta Miasta o podjęcie działań zmierzających
do wpisania w dokumentach Marszałka, drogi wojewódzkiej nr 213 na odcinku ulicy Św. Piotra
i Sierpinka, jako przeznaczonej do realizacji.
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 38 do niniejszego protokołu).

Dyrektor  Wydziału  Polityki  Przestrzennej  Ewa  Matys przedstawiła  projekt  uchwały  wraz
z  autopoprawką  polegającą  na  aktualizacji  podstawy  prawnej  w  zakresie  publikacji  tekstu
jednolitego ustawy o  samorządzie gminnym oraz uzasadnienie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję.

W  dyskusji  wzięli  udział: radny  Paweł  Szewczyk,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata
Chrzanowska, radny Bogusław Dobkowski, radna Małgorzata Lenart, Wiceprzewodniczący Rady
Miejskiej Tadeusz Bobrowski,  radny Jan Lange, radna Małgorzata Lenart, Przewodnicząca Rady
Miejskiej Beata Chrzanowska,  radna Anna Rożek,  radna Małgorzata Lenart.

Wyjaśnień udzielali: Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej Ewa Matys, Zastępca Prezydenta
Miasta Słupska Marek Goliński. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska zamknęła dyskusję i  zarządziła głosowanie
nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,
Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania większością  głosów  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr XXV/299/16 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie przystąpienia
do  opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  „Na  Wzgórzu”
w Słupsku. 
(Uchwała Nr VI/86/19 w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/299/16 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
25 maja 2016 r. w sprawie przystąpienia  do opracowania miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego „Na Wzgórzu” w Słupsku stanowi załącznik Nr 39 do niniejszego protokołu).

10) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
28  listopada  2018  r.  w  sprawie  powołania  osobowego  składu  stałych  komisji  Rady
Miejskiej w Słupsku (druk nr 6/11)

        (nagranie: 1:33:59 – 1:36:24)
(Ww. projekt uchwały stanowi załącznik Nr 37 do niniejszego protokołu).
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska powiedziała, że w dniu 14 marca br.  radna
Anna Mrowińska złożyła rezygnacje z pracy w Komisji Rewizyjnej i jednocześnie wyraziła chęci
pracy w Komisji Spraw Społecznych.
(Rezygnacja  radnej  z  pracy  w  Komisji  Rewizyjnej  i  wyrażenie  chęci  pracy  w  Komisji  Spraw
Społecznych stanowi załącznik Nr 41 do niniejszego protokołu).
W związku z tym zaszła konieczność zmiany   uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej  w Słupsku
z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania osobowego składu stałych komisji Rady Miejskiej
w Słupsku w tym zakresie.
Poinformowała,  że zgodnie z  § 36 Regulaminu pracy Rady Miejskiej  w Słupsku stanowiącego
załącznik Nr 5 do Statutu Miasta Słupska wystąpiła z inicjatywą uchwałodawczą w przedmiotowej
sprawie. Projekt uchwały został Państwu przekazany 20 marca. 
W  związku  z ogłoszeniem  tekstu  jednolitego  ustawy  o  samorządzie  gminnym  wniosła
autopoprawkę do podstawy prawnej projektu uchwały.
Jednocześnie  przypomniała,  że  zgodnie  z  zapisami  ustawy samorządowej  Rada  musi  powołać
Komisję Rewizyjną oraz Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Komisje te muszą liczyć minimum 5
osób.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
Nikt się nie zgłosił, dlatego poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (18)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Wojciech  Gajewski,
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart,  Wojciech Lewenstam, Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek
Szaran, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Paweł Skowroński, Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania  większością  głosów podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr II/18/18  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia  28  listopada  2018  r.  w  sprawie  powołania
osobowego składu stałych komisji Rady Miejskiej w Słupsku.
(Uchwała Nr VI/87/19  w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
28  listopada  2018  r.  w  sprawie  powołania  osobowego  składu  stałych  komisji  Rady  Miejskiej
w Słupsku stanowi załącznik Nr 42 do niniejszego protokołu).

Ad pkt 5. Rozpatrzenie skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska.
                 (nagranie: 1:36:24 – 1:50:11)

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska  poinformowała, że 26 lutego tego roku do
Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęła skarga na działalność Prezydenta Miasta Słupska w zakresie
podejmowanych  działań  pozbawiających  mieszkańców  ul.  Portowej  i  Borchardta  możliwości
korzystania z przydomowych pomieszczeń gospodarczych oraz ogródków.
Dodała, że skargę przekazała: Prezydent Miasta w celu zajęcia stanowiska oraz do rozpoznania
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej.
Komisja  po zapoznaniu  się  ze  skargą  i  stanowiskiem  Prezydent  Miasta  oraz  po  wysłuchaniu
skarżących w drodze dyskusji, większością głosów przyjęła stanowisko Prezydent Miasta i uznała
skargę za bezzasadną.
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Przypomniała,  że  treść  skargi,  stanowisko  Prezydent  Miasta  oraz  stanowisko  Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji przekazała radnym wraz z projektem uchwały uznającym skargę za bezzasadną
w dniu 20 marca br.
(Skarga stanowi załącznik Nr 43, stanowisko Prezydent Miasta stanowi załącznik Nr 44, stanowisko
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik Nr 45, a projekt uchwały stanowi załącznik
Nr 46 do niniejszego protokołu).
Jednocześnie w związku z ogłoszeniem tekstu jednolitego ustawy o samorządzie gminnym wniosła
autopoprawkę do podstawy prawnej projektu uchwały, polegającą na nadaniu nowego brzmienia
zapisu w nawiasie - (Dz.U. z 2019 r. poz.506).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie?

W dyskusji  wzięli  udział:   radny  Paweł  Skowroński,  radny Paweł  Szewczyk,  radny Jan  Lange,
radny Bogusław Dobkowski.

Wyjaśnień udzieliła: Zastępca Prezydenta Miasta Marta Makuch

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały
pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna
Rożek, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł
Skowroński, Jacek Szaran

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku  głosowania  większością  głosów  podjęła  uchwałę w sprawie  rozpatrzenia  skargi
na działalność Prezydenta Miasta Słupska.
(Uchwała Nr VI/88/19  w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska
stanowi załącznik Nr 47 do niniejszego protokołu).

Ad pkt 6. Interpelacje i zapytania radnych
               (nagranie:1:50:11 – 1:59:06)

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  zgodnie  z  art.  24  ust.  3
ustawy o samorządzie gminnym w sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować interpelacje
i zapytania.
Przytoczyła  definicję  interpelacji  i  zapytania.  Dodała,  że  składa  się  je  do  przewodniczącego
na piśmie i można je odczytać na sesji.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby odczytać swoją interpelację bądź zapytanie?

Radny  Paweł  Szewczyk zgłosił  interpelację  w  sprawie  remontu  ulic  Chopina  i  Wrocławskiej
oraz przebudowy ulic Tuwima i Szczecińskiej.

Następnie zgłosił zapytanie w sprawie budowy wiat rowerowych oraz funkcjonowania wiat przy
ul. Kołłątaja.
Ponadto zabrał głos w sprawie remontu murów obronnych.

Radny Bogusław Dobkowski zgłosił interpelację w sprawie stanu technicznego i estetycznego placu
przed pomnikiem Jana Kilińskiego.
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Ponadto zgłosił wniosek o opracowanie koncepcji retencji wód opadowych z rejonu ul. Legionów
i Zaborowskiej. Dodał, że pieniądze już są, tylko działań nie widać.

Ad pkt 7. Sprawy bieżące.
                  (nagranie:1:59:06 – 2:00:58)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała że w dniu 8 kwietnia 2019 r.
o  godz.9-tej  w  sali  nr  212  odbędzie  się  szkolenie  dla  wszystkich  radnych  w  zakresie  praw  i
obowiązków radnego ze szczególnym uwzględnieniem nowelizacji ustaw samorządowych.
Ponadto  przypomniała,  że  30  kwietnia  br.  upływa  termin  złożenia  oświadczenia  majątkowego
według stanu na dzień 31 grudnia 2018 roku. Dodała, że oświadczenie wraz z PIT-em należy złożyć
w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach. 
Następnie stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku zrealizowała porządek obrad. 
Zamknęła 6. w obecnej kadencji sesję Rady Miejskiej w Słupsku.

Po  zamknięciu  sesji  oddała  jeszcze  głos  Zastępcy  Prezydent  Miasta  Słupska  Panu  Markowi
Golińskiemu.

Zastępca Prezydenta Miasta Słupska Marek Goliński poinformował, że poprosił Prezes Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Gdańsku o przygotowanie specjalistycznego szkolenia z zakresu budżetu,
budżetowania,  dochodów, rozchodów, wydatków specjalnie dla  radnych. Dodał,  że  w przeciągu
najbliższych dwóch miesięcy zaprosi radnych do udziału w tym szkoleniu. Nadmienił, że szkolenie
przeprowadzą szkoleniowcy i kontrolerzy z RIO.
Zakończenie obrad: godz. 10.54
(Płyta dvd z nagraniem  VI sesji Rady Miejskiej w Słupsku stanowi załącznik nr 48 do niniejszego
protokołu.)

Protokół sporządziła: 
Bożena Dacko                                                                                         Przewodnicząca
                                                                                                          Rady Miejskiej w Słupsku
Sekretarz obrad
Kamil Bierka
                                                                                                               Beata Chrzanowska


